
Protokół nr 3/2019 

posiedzenia Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Luboń 

dnia 12 marca  2019 r. 
 
 
 
Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 1600, zakończyło o godz. 1705 
Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ] 

 
Wspólne posiedzenie Komisji Skarg Wniosków i Petycji poprowadził przewodniczący 
Komisji Komunalnej radny Andrzej Okupniak. 
 
Przybyły na posiedzenie komisji p. W.K. odniósł się raz jeszcze do pisma skierowanego do 
Rady Miasta Luboń z dnia 7.03. 2019 r. [zał. nr 2], zawierające odpowiedź Państwa K. na 
stanowisko Burmistrz Miasta Luboń z dnia 13.02. 2019 r.  
Stanowisko Burmistrz Miasta Luboń dotyczy pisma z dnia 28.12. 2018 r., którym to pismem 
zajęła się komisja na posiedzeniu w dniu 15.02. 2019 r. 
Rada Miasta Luboń na sesji w dniu 22.02. 2019 r. uznała wezwanie Państwa K. do uchylenia 
uchwały za bezzasadne. 
 
W opinii  p. W. K., sprawa ciągnąca się od 2010 r. nadal nie została załatwiona, ponieważ 
radni nie mieli okazji zapoznać się z całością sprawy. Wyraził przekonanie, że to wszyscy 
radni powinni podjąć decyzję. 
 
Przewodniczący Komisji Komunalnej radny Andrzej Okupniak potwierdził, że pismo, które 
wpłynęło do Urzędu Miasta Luboń 7.03. 2019 r. zostało rozesłane radnym i znają wyżej 
wymienione kwestie. 
Przewodniczący zaznaczył także, że musimy rozróżnić dwie kwestie. Komisja zajmuje się 
tylko wezwaniem do uchylenia uchwały, do której wezwał p. W. K. w swoim piśmie.  
 
Obecny na komisji p. Hubert Prałat – kierownik Wydziału Planowania, Rozwoju i Ochrony 
Środowiska UM Luboń, odczytał stanowisko Burmistrz Miasta Luboń odpowiadające na 
pismo p. W. K. z dnia 7.03. 2019 r. [zał. nr 3] 
 
Pan W.K. stwierdził, że przez 4 lata nic się nie zmieniło i  jeszcze raz podtrzymał swoje 
wezwanie. 
 
Pan Hubert Prałat stwierdził, że jest nieprawdą, że przez 4 lata nic się z tą sprawą nie działo. 
Trwały prace nad zmianą studium i planu, które zostały oprotestowane, co spowodowało 
przerwanie prac.  
 
Pan W.K. poprosił o kserokopię stanowiska Burmistrz Miasta Luboń. Prośba została 
zaakceptowana, a kopia została przekazana. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta radna Teresa Zygmanowska  poinformowała, że rozszerzy 
najbliższą sesję Rady Miasta o uchwałę w tej sprawie, czyli odnoszącej się do wezwania z 
dnia 28.12. 2018 r. 



Radna Monika Nawrot wyraziła zaniepokojenie, czy uchwała, która została przyjęta na 
nadzwyczajnej sesji Rady Miasta, a której uchylenia domaga się p. W.K., nie została podjęta 
zbyt szybko bez dokładnej analizy przez komisje. 
 
Radny Andrzej Okupniak potwierdził, że sprawa była normalnie procedowana na Komisji 
Komunalnej i radni mieli czas na zapoznanie się z jej szczegółami. Procedura nawet przy sesji 
jest stała – komisje opiniują wszystkie uchwały.  
 
Radna Monika Nawrot wyraziła swoje wątpliwości, jak zdecydowaliby radni, gdyby na tej 
sesji Państwo K. zaprotestowali przeciw uchwale? Czy radni (poprzedniej kadencji) nie 
mieliby wątpliwości i zagłosowaliby za przyjęciem spornej uchwały. 
 
Radny Andrzej Okupniak stwierdził, że wnioski i zastrzeżenia zgłasza się w trakcie wyłożenia 
planów miejscowych, a nie na sesji.  
 
Radna Teresa Zygmanowska  wyraziła opinię, że gdyby radni mieli wątpliwości, to 
znalazłoby to odzwierciedlenie w wyniku głosowania.  
 
Pan W.K. zwracając się do Burmistrza Michał Popławskiego, zapytał czy prace nad planem 
zostaną wznowione? 
 
Burmistrz Michał Popławski stwierdził, że paradoksalnie wnioski p. K. były uwzględnione  w 
oprotestowanym przez p. K. planie.  
 
Pan K. przypomniał, że było 11 punktów o które wnosił.  
 
Burmistrz Michał Popławski potwierdził, że większość punków było uwzględnione.  
 
Pan W.K. stwierdził, że dalsze rozmowy nic nie wnoszą.  
 
Połączone Komisje zakończyły swoje obrady. 
 
Dalsze obrady wznowiono po chwili. Komisja Skarg Wniosków i Petycji zapoznała się z 
zaproponowanym stanowiskiem zaproponowanym przez przewodniczącą Karolinę 
Wilczyńską – Kąkol w porozumieniu z prawnikiem UM Luboń [zał. nr 4]. 
Członkowie Komisji wrócą do prac na posiedzeniu w dniu 13.03. 2019 r. o godz. 16:30. 
 
Członkowie komisji przyjęli protokół nr 1 z dnia 29 listopada 2018 r. 
Za przyjęciem protokołu głosowało   6 radnych (nieobecny radny Artur Wiśniewski) 
 
 

 

 

 

 

 



Załączniki: 

1. Lista obecności Komisji Skarg Wniosków i Petycji: 

2. Pismo Państwa D. i W. K. z dnia 7.03. 2019 r. 

3. Stanowisko Burmistrz Miasta Luboń z 11.03. 2019 r. 
4. Stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Luboń z dnia 12.03.2019 r. 

 

 

 
 

 

   Sekretarz                                                                                 Przewodnicząca 

Michał Szwacki                                                                 Karolina Wilczyńska - Kąkol 



 
 


